
 

Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 21/10 2024  

Tilstede: Hugo, Eva Ida og Jette  

Fraværende: Julie   

 

Mette og Eva bytter som planlagt plads, så Eva nu er bestyrelsesmedlem og Mette er suppleant.  

Julie er udtrådt af bestyrelsen, men Vicky ønsker at fortsætte som suppleant.  

 

Vi deltager i det ekstraordinære repræsentantskabsmøde i Dansk ride Forbund lørdag den 7. 

december i Odense, Hugo er chauffør. 

 

Evaluering af stævner i 2024. 

Vi skylder alle stævneudvalget en meget stor TAK for 4 rigtig gode og velfungerende stævner. 

 

Der er fokus på at finde fonde og sponsorer til de 12 nye spring fra Truelshøj i tilbud indhentet af 

Zuzette, som har haft et stort arbejde med dette og som vi også skylder en stor TAK. 

 

 

****** 

Jette: 

- Ida og Jette har møde mandag den 18/11 med Kultur & Fritid ang. forlængelse af benyttelsesaftalen  

- Der er herefter OBS på tilbud på udskiftning af staldtaget over stald 1 

- Udarbejder ”før, under og efter” liste ved hestesports- og avlsarrangementer mhp. fordeling af ansvar 

og opgaverne ved disse arrangementer.  

- Indkøber rørisolering og presenning til kuldebroen ved staldporten i stald 2 inden frosten kommer.  

Ida: 

- Fælles gennemgang af ½ års regnskabet for 2024 som ser fint ud. 

- Fremsender de ønskede filer til Nordea Fondens stikprøvekontrol som HOL er udtaget til. 

- Bestiller 1 læs ridebaneflis hos vognmand Kold A/S i Roskilde og aftaler det praktiske med Hugo   

- Indhenter tilbud på reparation af bjælke ved utæthed i ridehuset ud mod P-pladsen mv. 



- Forhører sig mht. tømning af den nye varmtvandsbeholder i ”Krybben” inden frosten kommer  

- Hører Zuzette ad om forslag til et gult og grønt ”HOL” spring til eksempel for sponsorer  

 

Hugo: 

 

- Slår græsset på springbanen for sidste gang i år 

 

- Bestiller Jørgen til udskiftning af filtre på traktoren  

 

- Er OBS på lukning af vandet i stald 1 og Krybben inden frosten kommer  

 

- Undersøger frostmåtter til isolering af toiletterne inden frosten kommer  

 

- Prøver at være OBS på evt. stormkritiske steder på taget over stald 1 

 

Eva: 

- Er fortsat OBS på donation af kæphestene eller andet godt formål  

 

- Arrangerer juniorhygge med miljøtræning / ponygames / eller andet inkl. mad efter de nye 

ponyryttere er ankommet.  

 

- Fælles Julepyntning af ridehuset søndag den 23. november kl. 13.00 med kakao, gløgg og æbleskiver  

 

- Fælles Juleridetur tirsdag den 24. december  

 

- Fælles nedtagning af julepynten i ridehuset lørdag den 4. januar kl. 13  

 

Eva melder datoerne mv. ud på staldtråden og ridehustråden  

 

****** 

 

Dato for næste bestyrelsesmøde torsdag den 28/11 2024 kl. 17.30 i ”Boxen” 


